
Protokół Nr XL /2022 
z XL sesji Rady Powiatu Łańcuckiego odbytej 

w dniu 1 grudnia 2022 r. 
 
 
XL sesja Rady Powiatu Łańcuckiego odbyła się w Starostwie Powiatowym w Łańcucie 
pod przewodnictwem Marka Ubermana Przewodniczącego Rady Powiatu Łańcuckiego.  
Obrady rozpoczęto 1 grudnia 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:37 tego samego 
dnia. 
 
Obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 
internetowej powiatu  
http://www.powiat-lancut.itl.pl/bip/index.php?page=group.php&grp=49  
 
W związku z powyższym pełna treść protokołu znajduje się w formie elektronicznej na 
stronie BIP Starostwa Powiatowego.  
 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 
Obecni: 
1. Janusz Bester 
2. Barbara Brudniak 
3. Józef Buk 
4. Halina Golec 
5. Zbigniew Grad 
6. Jan Kilian 
7. Kamil Kilian 
8. Adam Krzysztoń 
9. Ryszard Kucha 
10. Dariusz Kuraś 
11. Marian Kurek 
12. Michał Mac 
13. Jan Magoń 
14. Jan Panek 
15. Jakub Reizer 
16. Mariusz Rejman 
17. Monika Roman 
18. Paweł Skoczowski – nieobecny 
19. Wojciech Szura 
20. Marek Uberman 
21. Krzysztof Wawro. 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Rada Powiatu odmówiła modlitwę do 
św. Michała Archanioła patrona powiatu. 
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Ad. 2.  
Ustalenie porządku obrad. 
 
Rada Powiatu obradowała wg następującego porządku posiedzenia: 
1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2022. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Łańcuckim na lata 2022 – 2030.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Rejonu Drohobyckiego 
w Obwodzie Lwowskim w Ukrainie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie powiatu Łańcuckiego w 2023 r.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Łańcuckiego. 
11. Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 

w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  

12. Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych.  
13. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
14. Sprawy różne.  
15. Zakończenie.  
 
 
Ad. 3.  
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 
2022. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie. 
 
W dyskusji głos zabierał: 
Radny Jan Magoń.  
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji oraz pozytywną 
opinię Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej, którą przedstawił Dariusz Kuraś 
Przewodniczący Komisji. 
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 2022. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/295/2022 w sprawie określenia zadań samorządu powiatowego z zakresu 
rehabilitacji zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki PFRON na rok 2022 
została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 4.  
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz 
Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Łańcuckim na lata 2022 – 2030. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Joanna Dubiel – Sowa Dyrektor PCPR 
w Łańcucie. 
 
Dariusz Kuraś Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej odnośnie powyższego projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 
Niepełnosprawnych w Powiecie Łańcuckim na lata 2022 – 2030. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek 
Uberman, Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jan Magoń 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
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Uchwała Nr XL/296/2022 w sprawie uchwalenia Powiatowego Programu Działań na 
Rzecz Osób Niepełnosprawnych w Powiecie Łańcuckim na lata 2022 – 2030 została 
podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 5.  
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban Biuro ds. Pionu Ochrony, 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/297/2022 w sprawie pomocy rzeczowej dla miasta Stryj w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 6.  
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Rejonu Drohobyckiego 
w Obwodzie Lwowskim w Ukrainie. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawiła i omówiła Edyta Urban Biuro ds. Pionu Ochrony, 
Obronnych i Zarządzania Kryzysowego. 
 
Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji przekazał pozytywną opinię Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów. 
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pomocy rzeczowej dla Rejonu Drohobyckiego w Obwodzie 
Lwowskim w Ukrainie. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/298/2022 w sprawie pomocy rzeczowej dla Rejonu Drohobyckiego 
w Obwodzie Lwowskim w Ukrainie została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 7.  
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2023 r. 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił Tadeusz Pasieczny Naczelnik Wydziału Edukacji 
i Spraw Społecznych. 
 
W dyskusji głos zabierali: 
Radny Jan Magoń,  
Naczelnik Tadeusz Pasieczny.  
 
Dariusz Kuraś Przewodniczący Komisji przedstawił pozytywną opinię Komisji Zdrowia, 
Rodziny i Pomocy Społecznej odnośnie powyższego projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie Powiatu Łańcuckiego w 2023 r. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/299/2022 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Łańcuckiego w 2023 r została podjęta.  
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Ad. 8.  
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości. 
 
 
Powyższy projekt uchwały przedstawił Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału 
Administracyjno – Gospodarczego. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Zbigniew Grad, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Magoń, 
Radny Mariusz Rejman, 
Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału Administracyjno – Gospodarczego, 
Radny Janusz Bester, 
Radny Mariusz Rejman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Mariusz Rejman (Ad Vocem), 
Piotr Szurek Radca Prawny, 
Radny Jan Magoń. 
 
Odnośnie powyższego projektu uchwały jest pozytywna opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego i Finansów, którą przedstawił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan Magoń, 
Jan Panek, Jakub Reizer, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, Krzysztof 
Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Kamil Kilian, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/300/2022 w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 
nieruchomości została podjęta (w załączeniu).  
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Ad. 9.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radna Monika Roman, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem). 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Następnie Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022. 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/301/2022 w sprawie zmiany budżetu powiatu na rok 2022 została podjęta 
(w załączeniu).  
 
 
Ad. 10.  
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Stanisław Barnat Skarbnik Powiatu. 
 
Powyższy projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego 
i Finansów, którą przedstawił i omówił Mariusz Rejman Przewodniczący Komisji.  
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego. 
Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Janusz Bester, Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, 
Kamil Kilian, Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał 
Mac, Jan Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Mariusz Rejman, Monika Roman, Wojciech 
Szura, Marek Uberman, Krzysztof Wawro 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
 
Uchwała Nr XL/302/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Łańcuckiego została podjęta (w załączeniu).  
 
 
Ad. 11.  
Informacja Starosty Łańcuckiego odnośnie prac Zarządu Powiatu Łańcuckiego 
w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu 
z poprzedniej sesji.  
 
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki złożył sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu 
Łańcuckiego w okresie międzysesyjnym oraz sprawozdanie z realizacji uchwał Rady 
Powiatu (sprawozdanie w załączeniu).  
 
W dyskusji wzięli udział: 
Radny Jan Magoń. 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki. 
 
Ad. 12.  
Wnioski, oświadczenia i zapytania radnych. 
 
 
W dyskusji wzięli udział: 
 
Radna Monika Roman w imieniu mieszkańców miasta Łańcuta zwróciła się z prośbą 
o wystąpienie do PKS Leżajsk, aby kierowcy autobusów zatrzymywali się na każdym 
przystanku na terenie miasta Łańcuta. Zwróciła uwagę, że część autobusów nie zatrzymuje 
się na przystankach obok ronda z ulicą Sowińskiego i obok MOSIR-u. 
Dodatkowo poprosiła o umieszczenie powyższej korespondencji na e-Sesji.  
 
Odpowiadając Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta poinformowała, że w umowie 
z przewoźnikiem zawarta jest ilość przystanków. Zwróciła uwagę, że na terenie powiatu 
łańcuckiego funkcjonują też linie komercyjne (na terenie powiatu funkcjonuje 21 linii 
transportu publicznego). Dodała, że zostanie wykonana weryfikacja linii, natomiast 
przewoźnicy mają obowiązek zatrzymywać się na wskazanych przystankach.  
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Odnośnie transportu na przyszły rok pani Wicestarosta przekazała, że została zakończona 
procedura przetargowa, zostało zaakceptowanych 21 linii i wyłoniono wykonawców. Na 
obecną chwilę nie ma jeszcze finasowania rządowego (środków od wojewody). Wysłane 
zostały również pisma do wójtów i burmistrza odnośnie współfinansowania transportu 
publicznego. Wyraziła nadzieję, że do końca grudnia będzie informacja odnośnie środków 
rządowych.  
 
Radny Jan Magoń zwrócił się z prośbą o informację (na piśmie) odnośnie sprzedaży 
działek w Wysokiej, celem przedstawienia na zebraniu wiejskim w Wysokiej.  
 
Radny Jakub Reizer zwrócił się z zapytaniem odnośnie budynków w Albigowej, które 
obecnie użytkuje Politechnika Rzeszowska.  
 
Krzysztof Ozga Naczelnik Wydziału Administracyjno – Gospodarczego poinformował, że 
Politechnika Rzeszowska zwróciła się do powiatu, że chciałaby zwrócić budynek, który 
użytkuje, ponieważ jest jej zbędny. Natomiast oczekuje od powiatu zwrotu poniesionych 
nakładów. Zgodnie z obowiązującymi przepisami i zapisami w umowie darowizny zwrot 
nie jest możliwy, ponieważ przepisy nie przewidują rozliczania nakładów. Pismo 
informujące w tej sprawie zostało wysłane do Politechniki Rzeszowskiej.  
 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki dodał, że budynek jest utrzymywany prawidłowo 
i ogrzewany. Zatrudniony jest pracownik, który nadzoruje budynek i teren wokół. Dodał, 
że budynkiem tym są zainteresowane różne podmioty.  
 
Radny Mariusz Rejman zgłosił wniosek o wymianę korytek, przy drodze powiatowej przez 
wieś w miejscowości Krzemienica.  
 
Ad. 16.  
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Barbara Brudniak, Józef Buk, Halina Golec, Zbigniew Grad, Jan Kilian, Kamil Kilian, 
Adam Krzysztoń, Ryszard Kucha, Dariusz Kuraś, Marian Kurek, Michał Mac, Jan 
Magoń, Jan Panek, Jakub Reizer, Monika Roman, Wojciech Szura, Marek Uberman, 
Krzysztof Wawro 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Janusz Bester, Mariusz Rejman 
NIEOBECNI (1) 
Paweł Skoczowski. 
Protokół Nr XXXIX / 2022 z dnia 26 października 2022 r. został przyjęty. 
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Ad. 17.  
Sprawy różne. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Radny Jan Panek, 
Radna Monika Roman (Ad Vocem), 
Radny Jan Magoń, 
Adam Krzysztoń Starosta Łańcucki, 
Barbara Pilawa-Kraus Wicestarosta. 
 
 
Ad. 18.  
Zakończenie. 
 
Marek Uberman Przewodniczący Rady Powiatu Łańcuckiego podziękował radnym za 
uczestnictwo w sesji, a następnie zamknął obrady XL sesji Rady Powiatu Łańcuckiego VI 
kadencji 2018 – 2023.  
 
 
Protokołowała:  
Renata Czechowicz 

 
Przewodniczący 

Rada Powiatu Łańcuckiego 
 

Marek UBERMAN 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

________________________________________ 
 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


